
SVET STARŠEV          

                                                                       

 

ZAPISNIK 

 

3. seja Sveta staršev v šol. leto 2017/18 z dne 7. 6. 2018  ob 18.00 

uri. 

 

Prisotni: člani sveta staršev – lista prisotnosti, ravnatelj Vladimir 

Znoj, pomočnica ravnatelja Polona Debeljak. 

 

Seja se je pričela ob 18.00 uri. 

Predsednica je pozdravila prisotne in ugotovila, da je svet sklepčen. 

Predlagala je dnevni red in prisotni so ga potrdili.  

 

DNEVNI RED 

 

1. Pregled sklepov in potrditev zapisnika zadnje seje. 

2. Predlog nadstandardnih dejavnosti v šolskem letu 2018/19. 

3. Delovni zvezki. 

4. Pobude in predlogi. 

 

 

Ad 1) 

Predsednica je prebrala sklepe zadnje seje. Ravnatelj je povedal, zakaj ne bo avtobusnega postajališča v 

Sneberjah (pritožba stanovalca).  

 

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-17/18_3/1: Zapisnik zadnje seje 

Sveta staršev se potrdi. 

 

Ad 2) 

Ravnatelj predstavi termine in lokacije taborov. Športni vikend tabor bo  takoj po Šoli v naravi na 

Debelem rtiču,  s tem bomo zmanjšali stroške prevoza. 

Zimska šola v naravi - Pohorje še ni potrjeno. 

Ravnatelj predlaga možnost zbiranja sredstev za zimsko šolo v naravi, ki je najdražja: koncert znanih 

izvajalcev, ki bi ga pomagali organizirati starši. S tem bi lahko znižali strošek za vse udeležence. 

Pripomba starša, da smučanje, ki je nadstandard, ne bi smelo biti predmet dobrodelnosti, socialno šibkim 

naj pomaga šolski sklad.  

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-17/18_3/2: Potrdi se predlog 

nadstandardnih dejavnosti za šolsko leto 2018/19. 

 

 

Ad 3) 

Ravnatelj predstavi novosti, nov je DZ za slovenščino 3.razred, Naša ulica namesto Mlinček. Za izbirni 

predmet Nemščina se DZ umika , za Italijanščino se nabavlja novo gradivo. 

Predstavnik 6.r opozori, da pri matematiki manjka zbirna nalog, ki bi učitelju oz. učencem omogočila 

več vaj, sicer je v kompletu, predlog je da bi jih naročili za na klop. O tem se bo ravnatelj še pogovoril 

z učiteljem.  

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-17/18_3/3: Predlagani delovni zvezki 

soglasno potrjeni.  

 

Ad 4) 

Ravnatelj predstavi rezultate NPZ. Vsi so nad slovenskim povprečjem. Primerjali smo rezultate letošnjih 

devetošolcev z njihovi rezultati v 6.razredu in v celoti so se precej izboljšali.  

 

OŠ ZADOBROVA 
Zadobrovška c. 35 

1260 LJUBLJANA-POLJE 
e-mail: os-zadobrova.lj@guest.arnes.si 

http://www.os-zadobrova.si 
tel.: +386/082055050 

fax: +386 (0)1/5282 591 
TR: 01261 6030663534 

Davčna štev.: SI 32930798 
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Ravnatelj prebere pismo krajanke o nevarni poti v Sneberju. Predlaga imenovanje komisije, v kateri bi 

bilo več staršev iz različnih lokacij našega šolskega okoliša, da bi ta vprašanja obravnavali tisti, ki 

področje poznajo. Predlog je sprejet. V komisijo se imenuje gospa Ana Česen (Sneberje) in gospod Jurij 

Horvat (Zadobrova), iz šole  koordinatorka za prometno varnost Milena Grabeljšek Gregorič, ter član 

ČS Nove Jarše Andrej Medmeš  in ČS Polje Miranda Urh.  

 

 

Predlog za hišni red : popolna prepoved mobilnih telefonov. Učenci bi jih  lahko  imeli  izklopljene v 

torbi, ne bi jih smeli uporabljati niti med poukom niti med odmori. Predlog soglasno sprejet. S 3.9.2018 

naj bi začel veljati ta način. Učitelji naj bodo dosledni, na roditeljskih sestankih pozovemo starše za 

podporo.  

 

 

Podana je pobuda, naj učitelje opozorimo, naj ne planirajo testov takoj po počitnicah (in ne domačih 

nalog med počitnicami). 

 

 

Podan je predlog, naj se okrog fitnes naprav podloži pesek, ker je zelo blatno. Ravnatelj pove, da naprave 

vzdržuje ČS Polje. Podloga ni majhen poseg, leta 2019 pa bo novo igrišče. 

 

 

Podana je prošnja, naj bodo o odhodih na športna tekmovanja starši prej obveščeni (kar pa ni vedno 

mogoče). Nekateri predstavniki menijo, da zadostuje, če so o tem obveščeni samo učenci (če gre za 

predmetno stopnjo). 

 

Podana je pripomba na delo učiteljev športne vzgoje na predmetni stopnji. Starši menijo, da je na šoli 

veliko dobrih učiteljev, ki se zares trudijo, in da je škoda, da se nekateri ne trudijo.  

 

 

Ravnatelj se zahvali za sodelovanje in vodenje predsednici ga. Irmi Bartol, ki z delom s tem šolskim 

letom zaključuje (zaradi prehoda njenega otroka na srednjo šolo). 

 

 

 

 

Zapisala: Polona Debeljak                                                   Predsednica Sveta staršev: Irma Bartol 

 


